

**Дактилоскопия и ежегодное медицинское освидетельствование**  
**(УФМС 76-19-25)**

ИГ должны пройти обязательную государственную дактилоскопическую регистрацию, фотографирование и медицинское освидетельствование **в течение 90 календарных с даты въезда в РФ**

Для прохождения дактилоскопической процедуры и мед. освидетельствования необходимы:

- Паспорт + копия первой страницы паспорта
- Перевод паспорта + копия;
- Миграционная карта + копия;
- Оригинал регистрации;
- Фото 3х4 на белом фоне (1 шт.);
- Копии медицинских справок (медицинское заключение, справка об отсутствии ВИЧ, справка об отсутствии наркомании).
- Флюорография

**Мед. освидетельствование можно пройти:**

1. Единый медицинский центр (Быстринская 3)  
пн-пт 08:00–17:00; сб,вс 09:00–14:00

+7 (3462) 77-43-06

+7 (958) 282-76-51

Цена обследования – 7500 руб.

2. Наджа (Профсоюзов 45/1)  
пн-пт 08:00 – 15:30, перерыв 11:30 – 12:30

+7 (3462) 95–84–00

Цена обследования – 7750 руб.

Медосмотр проходит натошак. Агент сопровождает студентов на медосмотре и на самой процедуре дактилоскопии

Дактилоскопическая регистрация осуществляется по адресу: **Быстринская 3, каб. 206**

**Обязательная государственная дактилоскопическая регистрация проводится однократно.**

**Медицинские документы действительны в течение 12 месяцев.** По истечении срока ИГ обязаны **в течение 30 календарных дней** повторно пройти медицинское освидетельствование. Копии справок (+копии документов) предоставлять по адресу:

-Быстринская 3, каб. 206 (пн-пт 9:00 – 17:00, перерыв 13:00 – 13:45) – услуга платная

-Профсоюзов 54, каб.407 (9:00 – 16:00, перерыв 12:30 - 14:00);

## **Dactylography and annual medical examination**

It is mandatory to undergo dactyloscopy (fingerprinting), photography and medical examination within 90 calendar days after arrival in the country.

To undergo a dactyloscopy (fingerprinting) procedure and medical examination, you need:

- Passport + a copy of the first page of the passport
- The passport translation (+ a copy);
- The migration card (+ a copy);
- Original registration;
- Photo 3x4 on a white background (1 photo);
- A copy of medical certificates (medical report, certificate of absence of HIV, certificate of absence of drug addiction).
- Fluorography

### **You can pass a medical examination:**

1. Единый медицинский центр (Bystrinskaya 3)  
Mon-Fri 08:00-17:00; Sat, Sun 09:00-14:00

+7 (3462) 77-43-06

+7 (958) 282-76-51

The price of the examination is 7,500 rubles.

2. Nadja (Profsoyuzov 45/1)  
Mon-Fri 08:00 – 15:30, break 11:30 – 12:30

+7 (3462) 95–84–00

The price of the examination is 7,750 rubles.

The medical examination is performed on an empty stomach. The agent accompanies the students at the medical examination and at the dactylography (fingerprinting) procedure.

Fingerprint registration is carried out at the address: **Bystrinskaya 3, office. 206**

**Dactylography (fingerprinting) is issued for 10 years.**

**Medical documents are valid for 12 months.** After the expiration of the term, a foreign citizen is required to undergo a medical examination again **within 30 calendar days**. Copies of certificates (+ copies of documents) should be provided to the following address:

-Bystrinskaya 3, office. 206 (Mon-Fri 9:00 – 17:00, break 13:00 – 13:45) – paid service

-Profsoyuzov 54, office 407 (9:00 – 16:00, break 12:30 -14:00);